
 

 
AMPA	ESCOLA	POLINYÀ	

http://www.ampaescolapolinya.blogspot.com.es/	
https://www.facebook.com/AmpaEscolaPolinya	

https://twitter.com/escolapolinya?s=09	

	
	
	
	
L’Escola	Polinyà	NO	es	tanca	 	
 
A	l’Escola	Polinyà	tenim	les	emocions	desbordades	des	de	gener	quan	se’ns	va	comunicar	que	la	
nostra	 escola	 podria	 desaparèixer.	 Aquests	mesos	 hem	 passat	 per	moments	 d’incredulitat,	
enuig,	eufòria,	esperança,	desesperació,	ràbia,	impotència...	Tot	plegat	perquè	fa	deu	mesos	que	
la	 nostra	 comunitat	 educativa	 ha	 hagut	 de	 seguir	 amb	 la	 vida	 a	 l’escola	 i,	 a	 causa	 de	 la	 crisi	
sanitària	 actual	 també	 a	 casa,	 envoltada	 d’informacions	 poc	 clares	 per	 part	 de	 les	
administracions	 en	relació	al	nostre	 futur	que	han	 trasbalsat	 el	 dia	 a	 dia	 dels	 infants,	 les	
famílies	i	les	professionals	del	centre. 
 
Seguir	endavant	pensant	que	el	projecte	educatiu	que	has	triat	per	als	 teus	 fills	 i	 filles	penja	
d’un	 fil	no	ha	estat	 fàcil.	Sobretot	perquè	 les	persones	que	 formem	part	d’aquesta	gran	 família	
que	és	l’Escola	Polinyà	estem	convençudes	del	nostre	model	pedagògic	i	l’hem	escollit	amb	la	
mirada	oberta	i	projectada	al	futur.	Som	conscients	que	som	una	escola	innovadora	petita,	d’un	
municipi	petit	del	Vallès	Occidental.	Fa	10	cursos	que	estem	en	mòduls	prefabricats	esperant	
edifici	definitiu	i	l’ampliació	del	nostre	projecte	a	escola	institut	tal	com	se’ns	va	prometre	l’any	
2011.	Aquí	 vam	néixer,	 hem	 crescut	 i	ens	 hem	 consolidat	 com	 un	 projecte	 d’escola	 viva	 i	
activa,	 dels	 pocs	 que	 tenim	 en	 aquesta	 àrea	 del	 Vallès.	 Som	 una	 escola	 buscada	 i	
demandada.	De	fet,		 la	nostra	comunitat	educativa	està	 formada	per	 famílies	de	Polinyà	en	un	
75%	i	en	un	25%	per	famílies	que	viuen	a	una	dotzena	de	municipis	més.	Famílies	que	es	
desplacen	 i	han	 triat	 aquesta	escola	no	per	 les	 instal·lacions	o	 la	proximitat,	 sinó	pel	projecte.	
Creiem	 que	 si	 tantes	 famílies	 prefereixen	 fer	 quilòmetres	 en	 cotxe	 per	 escolaritzar	 els	 seus	
infants	 lluny	del	 seu	municipi	 és	 perquè	 allà	 on	 viuen	no	han	 trobat	 el	model	 d’escola	 que	
volen	per	als	seus	fills	i	filles. 
 
Al	juliol,	 el	Departament	d’Educació,	a	través	de	SSTT,	ens	va	comunicar	que	no	obrirà	 línia	
de	 P3	 el	 curs	 vinent	 a	 causa	 de	 la	 baixa	 natalitat	 del	 municipi.	 Considerem	 que	 des	 del	
Departament		 i	 l’Ajuntament	 s'hauria	 d'aprofitar	 la	 situació	 actual	 per	 reduir	 les	 ràtios	 dels	
centres	educatius.	Una	demanda	que	la	comunitat	educativa,	sindicats	i	associacions	porten	anys	
reclamant.	El	pes	de	la	baixa	natalitat	no	pot	recaure	sobre	les	escoles	del	municipi	ni	fer	
entrar	en	competència	els	seus	projectes	pedagògics.	I	molt	menys	hauria	de	ser	el	detonant	
per	 fer	 desaparèixer	 un	 projecte	 innovador	 com	 els	 que	 promou	 públicament	 el	
Departament	d’Educació. 
 
Com	a	 famílies,	 ens	 dol	 que	 l’Ajuntament	 permeti	 aquest	 tracte	 per	 part	 de	 SSTT	 vers	 un	
projecte	educatiu	de	futur	i	amb	projecció.	Pensem	que	això	és	un	menyspreu	cap	a	Polinyà	un	
municipi	 que	 s’autoanomena	 vila	 groga,	és	a	dir,	que	aposta	 i	defensa	 l’educació	pública	de	
qualitat,	 inclusiva,	 democràtica,	 participativa,	 diversa	 i	 per	 a	 tothom.	 I	 ens	 agradaria	 que	
l’administració	municipal	 demostrés	que	 efectivament	 som	això:	 una	 vila	 groga.	 I	 que	 aquesta	
característica	és	quelcom	més	que	publicitat	escrita	en	un	cartell	o	en	un	web.	Per	això	instem	
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l’Ajuntament	 a	 treballar	 en	una	resposta	 conjunta	 amb	 la	 nostra	 comunitat	 educativa	 per	
evitar	 que	 una	 mala	 decisió	 política	 empobreixi	 pedagògicament	 la	 primera	 vila	 groga	 de	
Catalunya.	 I	 com	 a	 vila	 groga,	 animem	 l’ajuntament	 de	 Polinyà	 a	 consensuar	 noves	 ràtios	
d’alumnes	a	 les	escoles	del	municipi	tal	com	reclamen	des	de	fa	anys	l’aFFaC	i	els	sindicats	de	
mestres.	Aquestes	 entitats	proposen	disminuir	 el	 nombre	d’alumnes	per	 aula,	 fins	 a	20	 com	a	
màxim,	per	tal	de	garantir	l’atenció	i	la	qualitat	de	l’ensenyament. 
 
Així	 doncs,	 les	 preguntes	 que	 traslladem	 a	 les	 administracions	 i	 a	 l’opinió	 pública	 són	 clares.	
Faran	desaparèixer	una	escola	amb	un	projecte	pedagògic	que	és	el	model	de	 futur	que	
està	impulsant	actualment	Catalunya?	Permetran	que	es	tanqui	una	escola	innovadora	a	
Polinyà	perquè	no	han	nascut	prou	nens	al	municipi	els	darrers	anys?	Perquè	no	oblidem	
que	 l’Escola	 Polinyà	 és	 centre	 formador	 per	 a	 professionals	 del	 món	 de	 l’educació	 i	
estudiants;	amb	un	equip	de	mestres	capaç	 i	 format	específicament,	que	en	cas	de	tancament,	
deixaria	d’existir	com	a	grup	i	aquest	talent	es	fragmentaria.	 
 
Les	 famílies	 de	 l’Escola	 Polinyà	 seguirem	 recolzant	 i	 lluitant	 el	 nostre	 projecte	
d’escola,	el	claustre	i	 la	resta	de	professionals	que	hi	treballen.	No	acceptarem	que	
se’ns	 tracti	 com	un	 experiment	 per	 part	 de	 SSTT.	Demanem	a	 l’Ajuntament	 de	Polinyà	
que	 faci	 prevaldre	 el	 seu	 títol	 de	 Vila	 Groga,	 on	 l’educació	 és	 prioritària,	 i	 no	 es	 pot	
menysprear	 cap	 projecte	 educatiu.	 Perquè	 el	 consistori	 no	 hauria	 de	 permetre	 que	
l’administració	 autonòmica	 limités	 de	 forma	 autoritària	 les	 opcions	 pedagògiques	 dels	
nostres	infants	i	de	les	seves	famílies.	Perquè	no	es	pot	tancar	una	escola	i	destruir	un	
ecosistema	 format	 per	 famílies	 senceres	 que	 han	 buscat	 i	 apostat	 per	 un	model	
pedagògic	que	va	en	sintonia	amb	el	model	educatiu	que	promou	el	Departament.	
No	 permetrem	 que	 es	 tanquin	 escoles	 públiques	 per	 motius	 econòmics.	 L'educació	
pública	 no	 és	 cap	 negoci.	 Per	 això	 alcem	 la	 veu	 i	 diem	 NO.	 Les	 famílies	 de	 l'escola	
Polinyà	ho	tenim	clar. 
 

SALVEM	L’ESCOLA	POLINYÀ	PERQUÈ	L’ESCOLA	INNOVADORA	LA	TENIM	AQUÍ	I	ARA 
CAP	ESCOLA	PÚBLICA	ES	TANCA!	
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